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Folketingets Sundheds- og Forebyggelsesudvalg har den 11. juni 2012 stillet 
følgende spørgsmål nr. 670 (Alm. del) til ministeren for sundhed og forebyg-
gelse, som hermed besvares endeligt. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Li-
selott Blixt (DF).

Spørgsmål nr. 670:
’’Vil ministeren indhente oplysninger fra kommunerne om hvor ofte det hidtil er
sket at en borger har mistet eller fået ødelagt deres høreapparat før den nu-
værende 4-årsperiode for genudlevering af høreapparat og derfor søger om
tilskud før de 4 år er gået?”

Svar:
Til brug for besvarelsen har jeg indhentet oplysninger fra Social- og Integrati-
onsministeriet, som oplyser følgende:

”Lovgivningen indeholder ingen pligt for kommunerne til at føre en samlet sta-
tistik over antallet af ansøgninger om udskiftning af høreapparat før 4 års-
periodens udløb. Det vurderes derfor ikke muligt at tilvejebringe de ønskede 
oplysninger uden anvendelse af uforholdsmæssigt store administrative res-
sourcer, hvorfor der ikke findes grundlag for at indhente oplysningerne.”

Jeg kan henholde mig til oplysningerne fra Social- og Integrationsministeriet.
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